

SURE-Newsletter No. 2/2021

Home | Contact

20.04.2021



5th and 6th of May 2021: SURE training for certification bodies

After a first, very well attended SURE training for German-speaking certification bodies on the introduction to the SURE-EU system took place in March, a training session for all registered English-speaking certification bodies will take place on May 5th and 6th 2021. The training is organized as a virtual event. There are still places available.

[Read more](#)

5. und 6. Mai 2021: SURE-Schulung für Zertifizierungsstellen

Nachdem ein erstes, sehr gut besuchtes SURE Training für deutschsprachige Zertifizierungsstellen zur Einführung in das SURE-EU System im März stattgefunden hat, findet am 5. und 6. Mai 2021 ein Training für alle registrierten englischsprachigen Zertifizierungsstellen statt. Die Schulung ist als virtuelle Veranstaltung organisiert. Aktuell sind noch Teilnehmerplätze frei.

[Weiterlesen](#)

First National Supporting Body confirmed

We are excited to announce the first National Supporting Body to join the SURE system. Lietuvos biomases energetikos asociacija LITBIOMA is now our national partner in Lithuania and will help us to promote the approach of the SURE-EU system in Lithuania.

[Read more](#)

Erster Nationaler Partner bestätigt

Wir freuen uns, den ersten nationalen Partner bekanntgeben zu können, der dem SURE-System beitreten wird. Lietuvos biomases energetikos asociacija LITBIOMA ist nun unser nationaler Partner in Litauen und unterstützt uns dabei, den Ansatz von SURE-EU-Systemen in Litauen umzusetzen.

[Weiterlesen](#)

New Certification Bodies recognised

With the transmission of provisional recognition decisions, two new certification bodies are welcomed in the SURE-EU system:

- AGRIZERT Zertifizierungs GmbH
- QAL Umweltgutachter GmbH

The SURE team is looking forward to a good cooperation.

[Read more](#)

Neue Zertifizierungsstellen im SURE-EU-System anerkannt

Im SURE-EU-System können mit der Übermittlung von vorläufigen Anerkennungsbescheiden zwei neue Zertifizierungsstellen begrüßt werden:

- AGRIZERT Zertifizierungs GmbH
- QAL Umweltgutachter GmbH

Das SURE-Team freut sich auf eine gute Zusammenarbeit.

[Weiterlesen](#)